680 Speaking the Words of this Life and Walking in the Fear of God 传讲这生命的话并过敬畏神的生活

Acts 使徒行傳 4:23-37, Acts 使徒行傳 5

1.Ephesians 以弗所書 4:16

¹⁶ from whom the whole body, joined and knit together by what every joint supplies, according to the effective working by which every part does its share, causes growth of the body for the edifying of itself in love.

¹⁶ 全身都靠他聯絡得合式, 百節各按各職, 照著各體的功用彼此相助, 便叫身體漸漸增長, 在愛中建立自己。

¹⁶ 全身都靠他联络得合式, 百节各按各职, 照着各体的功用彼此相助, 便叫身体渐渐增长, 在爱中建立自己。

2. Psalms 詩篇 2:1-4

¹Why do the nations rage, And the people plot a vain thing? ² The kings of the earth set themselves, And the rulers take counsel together, Against the Lord and against His Anointed,saying, ³ "Let us break Their bonds in pieces And cast away Their cords from us." ⁴ He who sits in the heavens shall laugh; The Lord shall hold them in derision.

1 外邦為什麼爭鬧,萬民為什麼謀算虛妄的事? 2 世上的君王一齊起來,臣宰一同商議,要抵擋耶和華並他的受膏者,3 說:「我們要掙開他們的捆綁,脫去他們的繩索!」 4 那 坐在天上的必發笑,主必嗤笑他們。

1外邦为什么争闹,万民为什么谋算虚妄的事?2世上的君王一齐起来,臣宰一同商议,要抵挡耶和华并他的受膏者,3说:"我们要挣开他们的捆绑,脱去他们的绳索!"4那坐在天上的必发笑,主必嗤笑他们。

3. Acts 使徒行傳 5:20

²⁰ "Go, stand in the temple and speak to the people all the words of this life."

20 說:「你們去站在殿裡,把這生命的道都講給百姓聽。」

20 说:"你们去站在殿里,把这生命的道都讲给百姓听。"

4.2 Corinthians 哥林多後書 4:4

- ⁴ whose minds the god of this age has blinded, who do not believe, lest the light of the gospel of the glory of Christ, who is the image of God, should shine on them.
- 4 此等不信之人被這世界的神弄瞎了心眼,不叫基督榮耀福音的光照著他們:基督本是神的像。
- 4此等不信之人被这世界的神弄瞎了心眼,不叫基督荣耀福音的光照着他们;基督本是神的像。

03/09/2025

5. John 約翰福音 4:24

- ²⁴ God is Spirit, and those who worship Him must worship in spirit and truth."
- 24 神是個靈, 所以拜他的必須用心靈和誠實拜他。 |
- 24 神是个灵, 所以拜他的必须用心灵和诚实拜他。"

6.1 Corinthians 哥林多前書 2:14-15a

- ¹⁴ But the natural man does not receive the things of the Spirit of God, for they are foolishness to him; nor can he know them, because they are spiritually discerned. ^{15a} But he who is spiritual judges all things, yet he himself is rightly judged by no one.
- ¹⁴ 然而,屬血氣的人不領會神聖靈的事,反倒以為愚拙;並且不能知道,因為這些事唯有屬靈的人才能看透。 ^{15a} 屬靈的人能看透萬事,
- ¹⁴ 然而, 属血气的人不领会神圣灵的事, 反倒以为愚拙; 并且不能知道, 因为这些事唯有属灵的人才能看透。 ^{15a} 属灵的人能看透万事,

7.1 Timothy 提摩太前書 6:10

- ¹⁰ For the love of money is a root of all kinds of evil, for which some have strayed from the faith in their greediness, and pierced themselves through with many sorrows.
- 10 貪財是萬惡之根。有人貪戀錢財,就被引誘離了真道,用許多愁苦把自己刺透了。
- 10 贪财是万恶之根。有人贪恋钱财,就被引诱离了真道,用许多愁苦把自己刺透了。

8. Acts 使徒行傳 2:40

- ⁴⁰ And with many other words he testified and exhorted them, saying, "Be saved from this perverse generation."
- 40 彼得還用許多話作見證, 勸勉他們說: 「你們當救自己脫離這彎曲的世代!」
- 40 彼得还用许多话作见证. 劝勉他们说:"你们当救自己脱离这弯曲的世代!"

9. Proverbs 箴言 9:10

- ¹⁰ "The fear of the Lord is the beginning of wisdom, And the knowledge of the Holy One is understanding.
- 10 敬畏耶和華是智慧的開端,認識至聖者便是聰明。
- 10 敬畏耶和华是智慧的开端,认识至圣者便是聪明。

03/09/2025